



الواحة للدهانات
ALWAHA PAINTS

منذ 1989 Since



دهانات العوازل و الحماية
Isolators & Protection Paints

عازل مطاطي

عازل رطوبة فائق الجودة

ALWAHA PROOF

High Quality Elastomeric Proof

الوصف

دهان مائي أبيض اللون يعطي بعد الجفاف طبقة مطاطية عازلة لها مقاومة عالية للماء وعدم التسريب والتقلبات الجوية وتتمتع بمرونة وقوة التصاق جيدة مع عدم التشقق.

المميزات

- يمكن تطبيق الواحة برووف خارجيا وداخليا.
- يمكن دهانه على الأسطح الأسمنتية والخرسانية والمحدرة مباشرة
- له قدرة عالية على تغطية الشروخ الشعرية لكونه دهان مطاطي مرن
- له مقاومة عالية لعزل المياه والرطوبة .
- صديق للبيئة.

تعليمات الاستخدام

(1) إعداد السطح:

- يراعى نظافة السطح وخلوه من الزيوت والشحوم والأتربة وأى ملوثات أخرى.

(2) خطوات التطبيق :

- يدهن الوجه من برووف الواحة بفرشاة عريضة بعد تخفيفه بنسبة 100% ماء وذلك كوجه تحضيري لسد جميع المسام للأسطح ويترك ليجف خلال مدة 4 ساعات
- ثم يدهن وجهين من برووف الواحة بدون تخفيف فى اتجاهين تعامدين ويراعى ترك مدة لاتقل عن 24 ساعة بين كل وجه.

أدوات التطبيق

الفرشاة / الرولة

معدل الفرد

10-12 م²/كجم حسب طبيعة السطح

العبوات

1 ك - 4 ك - 10 ك - 15 ك

التخزين والصلاحيّة

18 شهر فى العبوة الأصلية محكمة الغلق وبعيدا عن أشعة الشمس المباشرة والحرارة

Description

Is an water –based roof coating, Consisted of elastomeric acrylic material specially designed to give maximum protection for the roofs of different building from tough weather conditions, it can also protect from heat due to its white color.

Features

- For Exterior & interior use
- Can be applied on: masonry, concrete surface.
- Its flexibility and elasticity allows bridging of hairline cracks
- High resistance to prevent water & humidity
- Environment friendly, lead free.

Instructions for use

(1) Surface preparation:

- Surface must be clean, free from oil, grease, dirt, etc.

(2) Application steps

- First coat is diluted 100%by volume with water to give a priming coat and seal all the pores of the substrate and is left to dry for 4 hours.
- Tow coat are applied with no dilution in a cross direction, leave 24 hours between each coat.

Application tools

Brush-Roller

Spreading Rate

10-12m²/kg (according to surface nature).

Package

1kg/ 4kg/10 kg/15 kg.

Storage & Shelf life

18months in original tightly closed containers away from direct sunlight and excessive heat.



ضد الطحالب والفطريات
Anti Algae & Fungi

